
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. február 11-én 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 
Vass András, 

   Virág Imréné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix mb. jegyző, 
    Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, az 1. napirendi ponthoz. 
 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Révay 
István alpolgármester Urat és Bán János képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  

1. 2009. évi költségvetés jóváhagyása 
  Előadó: polgármester 
 
  2. Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
  Előadó: polgármester 
   
                        3. A Polgármesteri Hivatal 2008. évi munkájának áttekintése 
                        Előadó: jegyző 
 
                         4. Indítványok, javaslatok 
 
 
1./ napirendi pont: 2009. évi költségvetés jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A 2009. évi költségvetés elkészült. A Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottság megtárgyalta. Megkérem a bizottság elnökét, ismertesse előterjesztését.  
 
Ujváry Ferenc: Ismertette előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Tisztelt Képviselő-testület! A koncepciónál azt mondtuk, hogy csak a polgárőrséget 
támogatjuk, mégis a kórháznak és a tűzoltóságnak 100 ezer forintos tétel be van tervezve. 
Nem egy nagy összeg, de a Képviselő-testület döntsön, hogy maradjon-e benne ez a tétel a 
költségvetésünkben. 

 1



A serényfalvai tagiskolával kapcsolatosan nagy anomáliák kezdtek kialakulni. Át kellene 
gondolni, hogy nem vállaltunk-e túl nagy részt, gondolok itt a működtetéssel kapcsolatos 
részre. 
A harmadik amit feltétlenül megemlíteni kívánok, a kézi kaszálás ügye, javasoljuk, hogy 
támogatásként maradjon, de nem úgy mint az eddigiekben, tehát már a 65 év felettieknek sem 
ingyen, hanem olyan támogatás formájában, hogy ha igényli valaki és fizet is érte, úgy tudjuk 
vállalni. Tehát a díj befizetése ellenében meg tudják rendelni a szolgáltatást a továbbiakban is. 
A bizottsági ülésen felmerült kérdéseinkre a választ megkaptuk, a kérdéses dolgok 
megoldódtak, sok téma volt napirenden, sokat beszélgettünk.  
Bizottság javasolja a költségvetés elfogadását.  
 
Elekes Péter: Most értesültem róla, hogy a tegnapi napon pénzügyi bizottsági ülés volt. Én a 
borítékomba nem találtam annak a meghívóját. 
 
Tóth Tamásné: Én tettem bele, akkor nem tudom, hogy hogy történhetett. 
 
Elekes Péter: Nekem szemtanú a feleségem, hogy nem volt benne a bizottsági meghívó a 
borítékban. 
 
Ujváry Ferenc: Hiányoltunk is az ülésről. 
 
Elekes Péter: Egyetértek, hogy hagyjuk meg a kézi kaszálást, csak az a kérdés, hogy van-e 
mivel? 
 
Naszádi Ferenc: A kézi kaszálást pénzért hagyjuk benne? 
 
Ujváry Ferenc: Igen, a koncepcióban az volt, hogy nincsen. Akkor úgy döntöttünk, hogy 
maradjon. Ha most találtunk 100 ezer forintot, akkor ebből be lehetne szerezni a kézi kaszát. 
 
Virág Imréné: Az volt a kérdésem, hogy a 17 millió hiányból, hogy lett 27 millió. Kaptunk rá 
választ. Hátha lesz az alkalmazott, közfoglalkoztatott emberek között egy olyan, aki tudja 
kezelni a kaszát.  
 
Hajdu Gábor: Megfontolás kérdése, javaslom, hogy lesz idő rá, hogy döntsünk erről, ha 
kaszát kell beszerezni, akkor látni fogjuk, hogy hogy  bírja a műhely dologi kiadása. Azért 
hagyjuk évről évre benne a tűzoltóság és a kórház részére ezt a 100 ezer forintot, mert amikor 
egy térségi több milliós pályázatról van szó, úgy Ózd jelentős részt ad bele, a kistelepülések 
által adott rész csekély, de + 10%-ot jelenthet a térségi pályázat bírálatánál, és az önerő is 
kevesebb, hogyha több település támogatja a pályázatot. Ha úgy gondolja a testület, akkor ne 
hagyjuk benne, és ha ilyenről van szó, akkor eseti kérelemre, bármikor dönthetünk a 
kérdésben. 
A serényfalvai anomáliák megvoltak valóban az elmúlt négy hónap tekintetében. Ez az év ki 
van számolva, és úgy néz ki, hogy nem lesz ráfizetéses nekünk. Pluszt mutat, két millió 
forintot.  
A kaszálás a műszakis kollégával egyeztetve, sokkal szigorúbban kell, hogy menjen, 
szigorúbban dokumentálni, ellenőrizni, elvégeztetni a munkát. A kasza leltár szerinti 
raktárban tartása is nagyon fontos. Nem volt jó, ahogy eddig ment a dolog, különös 
szigorúsággal kell kezelni.  
A költségvetésünk úgy néz ki, hogy jobb, mint amire számítottunk eddig. Szerencsére mindig, 
minden évben tudtuk tartani, úgy tűnik, hogy fogunk tudni egyebekről beszélni, mint pl. 
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jutalom. Furcsa dolgokat hallhatunk, láthatunk a TV-ben mostanában. Folyamatos 
megszorításokról beszélnek, biztos, hogy az önkormányzatokat is meg fogják találni, még 
ilyen jöhet, erre számítani kell, hogy valamit még megszorítanak, elvesznek. Ezekkel a 
kondíciókkal úgy néz ki, hogy nem fogunk a csőd szélére jutni. Ez a költségvetés mindig 
változik, módosítjuk, módosíthatjuk, lehet, hogy már holnap történik olyan, amiért módosítani 
kell.  
 
Elekes Péter: Én az utakra, járdákra, hídfenntartásra a 200 ezer forintot keveslem, ami 
betervezésre került. 
 
Hajdu Gábor: Erről beszéltem, most jelenleg nincs több. Ennyi van rá. A felszedett 
járdalapokból tudjuk most javítani, cserélni a lapokat a járda átrakásokhoz. Ha az élet úgy 
hozza, úgy fogunk dönteni, hogy minden rendben menjen. 
 
Révay István: A bizottsági ülésen elhangzottak, a serényfalvai tagiskolával kapcsolatos 
anomáliák. Ha belegondolunk, a serényfalvai önkormányzat részéről elfogadhatatlan, hogy a 
saját vagyona az iskola, a fenntartása a bánrévei Igazgató és Képviselő-testület feladata. A 
sokkal szegényebb Sajópüspöki a tagintézmény fenntartását vállalja. Ez hátrányos 
megkülönböztetés, így ez nem járható. Egyenlő feltételeket kell biztosítani a 
tagintézményeknek, nem szabad megkülönböztetni őket. A három tanterem azért került 
felújításra, hogy a serényfalvi tagintézmény diákjai itt tanuljanak, illetve több normatívát 
kapjunk. Miért nem adott bele az önrészbe Serényfalva Önkormányzata. A megkülönböztetés 
ki fog bukni előbb, vagy utóbb, ezt meg kell szüntetni. 
 
Ujváry Ferenc: Most nem kell erről sokat beszélni. A szerződés négy hónappal ezelőtt lett 
megkötve, a jegyzők megvizsgálták, körüljárták a dolgokat, körülményeket. Már korábban is 
szó volt róla, hogy felül kell vizsgálni a megállapodást. Ez a költségvetést most nem érinti 
úgy. 
 
Elekes Péter: Ez jelentősen befolyásolja a költségvetést. Ez a költségvetés így nem jó az én 
szemszögemből. 
 
Ujváry Ferenc: Ez a költségvetést jelen esetben úgy nem zavarja, hogy ez ki van számolva 
most. A szerződést, ha módosítjuk, azt külön tárgyaljuk, ez két különböző dolog. Ez a 
költségvetés jó, ha a Serényfalvával kötött megállapodást módosítjuk, akkor a költségvetést is 
módosítani fogjuk. Jelenleg ez így áll össze.  
 
Hajdu Gábor: Úgy néz ki, hogy Serényfalvának igaza volt, és marad pénz, mintegy két millió 
forint. Annak, hogy a két megállapodás a két tagintézménnyel különbözőképpen lett 
megkötve, annak sok oka van, amiről már korábban is volt szó. Most nem kívánok ebbe 
részletesen belemenni. Végig fogjuk nézni, meg fogjuk tárgyalni a dolgot. A későbbiekben le 
fogunk ülni Serényfalvával tárgyalni. A tavalyi évben valóban úgy nézett ki, hogy ráfizetés 
lesz a serényfalvai tagintézmény, de az idén maradni fog valóban két millió forint, ami nekem 
öröm. 
A pénzügyi bizottság azt javasolja, hogy a 100 ezer forint a tűzoltóság és a kórház részére ne 
maradjon? 
 
Ujváry Ferenc: A bizottság nem döntött ebben a kérdésben, a Képviselő-testület döntsön az 
ügyben. 
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Elekes Péter: Tegyük át fűkasza vásárlásra. 
 
Virág Imréné: Nem privatizálták az ózdi kórházat? 
 
Hajdu Gábor: Nem, csak üzemelteti a debreceni. Vegyük akkor ki a költségvetésből a 100 
ezer forint támogatást a kórház, és tűzoltóság részére? A későbbiekben eseti kérelem alapján 
döntsünk majd az ügyben. 
 
Kozma Lászlóné: Maradjon így véleményem szerint, nem egy nagy összegről van szó. Ez a 
pénz el nem vész, ne kelljen ezért átdolgozni a költségvetést újra. 
 
Virág Imréné: Maradjon benne. 
 
Hajdu Gábor: Ez az összeg bármikor tologatható. 
 
Elekes Péter: A fűkaszálás ügyében már korábban döntöttünk és meg lett szabva a tarifa is. 
 
Révay István: Erről is volt tegnap vita. Két, vagy három éve jegyző azt mondta, hogy a lakó 
feladata az út közepéig tisztán tartani a portája előtt. Az út a közútkezelőé. A lakó kötelessége 
tisztán tartani maga előtt a járdát, és ezen kötelezettségének eleget is tesz. Az árok és az út 
takarításáról gondoskodjon a tulajdonos, vagyis a közútkezelő, vagy az önkormányzat. Az, 
hogy a lakó tartsa tisztán és rendezetten az árkot és az utat is, az nonszensz. Jó lenne, hogyha 
ez az anomália is megszűnne. 
 
Hajdu Gábor: Erre egy későbbi ülésen vissza fogunk térni, ezt egységesen kell leszabályozni. 
 
Révay István: Ahhoz, hogy a járda műszaki átadás-átvétele megtörténhessen, a 
közútkezelőnek is bele kellett egyeznie, de egyszer sem seperték le senki előtt a járdát. A 
közútkezelő tisztítsa az árkot és az utat. 
 
Hajdu Gábor: Ez most pillanatnyilag a költségvetésünket nem érinti. 
 
Révay István: Hogyne érintené, ne beszélj már. Minden ilyen dolog érinti, hát ha így állunk 
hozzá, akkor semmiről ne beszéljünk ami nincs rendben.  
 
Elekes Péter: Mindent érint.  
 
Hajdu Gábor: Úgy értettem, hogy ezt a dolgot megfelelően elő kell készíteni. Ha az árok és út 
tisztítását átvállaljuk, az nem kis költségekkel jár, nem ingyen van, akkor nem tudom, hogy 
honnan lesz rá fedezet. 
 
Naszádi Ferenc: Öcsi ha a tulajdonos kötelessége tisztítani, a tiéd, akkor teszel oda virágládát. 
Legalább nem lesz olyan a forgalom. 
 
Hajdu Gábor: A mi feladatunk lesz, átvállaljuk a lakótól. 
 
Naszádi Ferenc: Lesz már aki dolgozzon. 
 
Hajdu Gábor: Nem olyan biztos az, sajnos. Aki jelenleg nem dolgozik, azok közül nagyon 
sokan nem is akarnak dolgozni. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat.  
Bánréve Község Képviselő-testülete 8 igen, 1 tartózkodás, 1 ellen szavazattal megalkotta 
az 2/2009. (II.11.) rendeletét, a 2009. évi költségvetésről 
 

Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testületének  
2/2009. (II.11.) rendelete 
a 2009 évi költségvetésről

 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Államháztartásról szóló 1992. évi 
XXXVIII. törvény 65.§ (1) bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján figyelemmel a Magyar 
Köztársaság 2008. évi költségvetéséről szóló 2008. évi CII.  törvényben foglaltakra az alábbi 
rendeletet alkotja: 

1.§ 
 

Képviselő-testület Bánréve Községi Önkormányzat költségvetését 
320.892.000,- Ft azaz Háromszázhúszmillió-nyolcszázkilencvenkettőezer forint bevétellel és  
320.892.000,- Ft azaz Háromszázhúszmillió-nyolcszázkilencvenkettőezer  forint kiadással 
állapítja meg. 
 
A kiadásokon belül: 
- 265.902.000,- Ft a működési, fenntartási előirányzat 
   ezen belül: 142.402.000,- Ft a személyi juttatás  
             44.247.000,- Ft a járulékok 
             79.253.000,- Ft a dologi kiadások 
 
- 30.676.000,- Ft a pénzeszköz átadások támogatások előirányzata 
   ezen belül: 16.520.000,- Ft a lakossági juttatások 
            3.052.000,- Ft a működési célú átadások 
          11.104.000,- Ft a fejlesztési célú átadások 
 
- 24.314.000,- Ft a fejlesztési kiadások előirányzata, mely mind beruházási kiadás. 
 

2.§ 
 
Az 1.§-ban megállapított bevételi források részletezését az 1. sz. melléklet tartalmazza. 
 
 

3.§ 
 

Az 1.§-ban megállapított kiadási előirányzat részletezését ezen belül a kiemelt előirányzatokat 
a 2. sz. melléklet tartalmazza. 
 
A működési-fenntartási előirányzatokat önálló és részben önálló költségvetési szervenként, 
címenként és ezen belül szakfeladatonként, az intézményen belül kiemelt előirányzatonként 
részletezve, valamint a feladatokhoz kapcsolódó létszámkeretet a 3. sz. melléklet tartalmazza.  
 
A működési és felhalmozási célú bevételi és kiadási előirányzatokat címenként, 
mérlegszerűen a 4/1 – 4/4. számú melléklet tartalmazza. 
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4.§ 
 

Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete költségvetésének végrehajtásáról önálló 
költségvetési szerve: 

- Bánréve Polgármesteri Hivatal 
valamint két részben önálló költségvetési szerve: 

- Napköziotthonos Óvoda 
- Általános Művelődési Központ útján gondoskodik. 

  
5.§ 

 
Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a feladatok között 300.000,- Ft 
összeghatárig átcsoportosítson illetve 300.000,- Ft összeghatáron belül a tartalékból 
előirányzatot módosítson. A végrehajtott előirányzat változtatásról a következő ülésen 
beszámol. 
 

6.§ 
 

A Cigány Kisebbségi Önkormányzat költségvetése a költségvetésükről szóló határozat szerint 
épült be a működési kiadásokba. ( 11. sz. Melléklet ) A Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
részére ellátandó – korábban a képviselőtestület által meghatározott – feladatok költségvetését 
az önkormányzati igazgatási tevékenység költségvetése tartalmazza. 
 

7.§ 
 

A 2. és 3. sz. mellékletben megállapított kiadási előirányzatokat a kötelezettség vállalásra 
jogosultak nem léphetik túl. A kiadások teljesítésére csak a bevételek időarányos beszedése 
esetén kerülhet sor.  
 

8.§ 
 

A közös feladatok ellátását Sajónémeti, Sajópüspöki és Serényfalva Önkormányzatokkal, a 
Putnok és Térsége Szociális, Gyermekjóléti és Egészségügyi Intézményfenntartói Társulás 
valamint az Ózd Kistérség Többcélú Társulása keretein belül a megállapodások szerint kell 
biztosítani.  
 

9.§ 
 

Képviselő-testület a 2009, 2010 és 2011. évekre vonatkozó főbb bevételi és kiadási 
előirányzatokat ezen belül a működési és fejlesztési előirányzatokat elkülönítetten a 5. sz. 
melléklet szerint határozza meg.  

10.§ 
 
A 2009. évi bevételi és kiadási előirányzatainak teljesüléséről az előirányzat felhasználási 
ütemtervet az 6. sz., az önkormányzat összevont mérlegét a 7. sz. melléklet tartalmazza.  
 

11.§ 
 

Bánréve Községi Önkormányzatnak hitelállománya nincs.  
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12.§ 
 

Képviselő-testület a létrejött bevételi többlet felhasználásáról esetenkénti döntéssel illetve 
esetleg keletkezett hiány fedezetéről, az azzal kapcsolatos hatáskörökről annak felmerülésekor 
külön dönt.  
 

13.§ 
Az önkormányzat által nyújtott hiteleket a 8. sz. melléklet tartalmazza.  
 

 
14.§ 

 
Bánréve Községi Önkormányzatnak a következő évekre áthúzódó kötelezettsége nincs. 
 

15.§ 
 

A közvetett támogatásokat a 9. a pénzeszköz változását a 10. sz. melléklet tartalmazza. 
 

16.§ 
 

Képviselő-testület a pénzmaradvány elszámolásakor dönt a felügyelete alá tartozó 
költségvetési szervekre vonatkozó felhasználási lehetőségről meghatározva a felhasználás 
célját és a pénzmaradvány mértékét is.  
 

17.§ 
 

Jelen rendelet kihirdetése napján lép hatályba. Rendelkezését 2009. január 1-től kell 
alkalmazni. 
 
 
     Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrrix 
          polgármester               mb. jegyző  
 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

11/2009. (II.11) számú Határozat 
 

Tárgy: 2009. évi költségvetéssel kapcsolatos döntések 
 

- Képviselő-testület az ózdi kórház és tűzoltóság támogatásának ügyére, a 
 későbbiekben, egyedi kérelemre, a kérelem benyújtásakor tér vissza 

 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
Határidő: értelemszerű 

 
2. napirendi pont: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az előterjesztés a meghívó mellékleteként 
kiküldésre került. 
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Elekes Péter: Nekem három kérdésem, illetve hozzáfűzni valóm lenne. Az egyik a 
szeméttelep tulajdonjogának rendezése tárgyában. Úgy gondolom megfelelőbben lennénk 
tájékoztatva, hogyha kapnánk mi képviselők is a szeméttelep tulajdonjogának rendezése 
tárgyában készült szerződésből, egy-egy példányt, és a szennyvíz ügyében a társasági 
szerződésből is kaphatnánk egy példányt tájékoztatásképpen. A másik megjegyzésem az Opel 
Astra árverésének az esete. Azt mindennek lehet nevezni, csak árverésnek nem. Már ott is 
szóvá tettem. Az árat egy árverésen felfelé szokták tornázni, nem lefelé. Volt egy érdeklődő, 
akit te kerítettél, és még két srác. A két srácot polgármester úr rendesen lebeszélte a 
vásárlásról. Épphogy azt nem mondtad, hogy az autó úgy „szar”, ahogy van. Akit te hívtál 
polgármester úr, az odament a két fiatalemberhez, és azt mondta – a saját fülemmel hallottam 
– „akár mit csináltok nekem ez az autó kell”. Ez az egész nem volt jól megszervezve. Az erre 
vonatkozó szabály sem volt felolvasva. 
 
Hajdu Gábor: A társasági szerződést és a szeméttelep tulajdonjogának rendezéséről szóló 
szerződést bárki megtekintheti a hivatalban. A társasági szerződést még nem írtuk alá, a 
napokban fog realizálódni. A héten lesz bejegyeztetve. Elolvasható a hivatalban, bárki 
megnézheti, de szerződéseket nem osztogatunk ki. Az Opel eladásával kapcsolatosan 
szeretném hangsúlyozni, hogy én nem hoztam ide senkit. Sátán óvodavezető az illető, mint 
utóbb kiderült, ott tudták meg. Én tájékoztattam valóban. Nekem, mint eladónak 
kötelességem tájékoztatni a vevőjelölteket az általam kínált dolog állapotáról, ha én veszek 
esetleg autót is, kérni szoktam, hogy tájékoztassanak minden hibáról. Én csak elmondtam, 
hogy az autónak milyen hibái vannak, nem lebeszéltem róla bárkit is. Elindult a licit, én nem 
tudom, hogy ki mit mondott a másiknak, nem voltam ott, mert addig a testület egyéb 
döntéseket hozott, amíg ők nézték az autót, és beszélgettek. A másik fél visszalépett, ahol 
tartott a licit, annyiért vették meg az autót.  
 
Elekes Péter: 860 ezernél tartott a licit, amikor visszalépett a másik fél, és te akkor 840-ről 
akartad újra kezdeni. Ekkor szóltam. Öcsi, te ismered is a másik felet, aki visszalépett.  
 
Révay István: Ismerem igen, beszéltem is vele, hogy mit, az mindegy.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 
ellen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

12/2009. (II.11) számú Határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
 

Képviselő-testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót  
elfogadta. 

 
 
3. napirendi pont: Polgármesteri Hivatal 2008. évi munkájának áttekintése 
 
Hajdu Gábor: A beszámoló a meghívó mellékleteként kiküldésre került. Megkérem Jegyző 
Asszonyt tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az anyag kiment, nem tudom, hogy szükséges-e felolvasnom. 
Amennyiben kérdésetek merül fel, úgy arra válaszolok, beszéljük meg. Ismertette a kiküldött 
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beszámolót, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. A zárszámadáskor bővebb beszámolót 
fog meghallgatni a testület, de évente ezt kötelezően a testület elé kell hoznunk, amit most 
megkaptatok. 
 
Naszádi Ferenc: Az új műszaki ügyintézővel összefutottam. 
 
Hajdu Gábor: Ez a beszámoló a 2008-as évről szól, nem 2009-ről. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A beszámolóban még a Szimel Gábor által ellátott feladatok 
szerepelnek. 
 
Naszádi Ferenc: Szerepel egy olyan a beszámolóban, hogy a titkársági ügyintéző ellátja a 
méhészekkel kapcsolatos teendőket. 
 
Honti Ildikó: Igen, ez az én feladatom. Nyilvántartási kötelezettségünk van, a méhészkedéssel 
foglalkozókkal kapcsolatosan. 
 
Naszádi Ferenc: Azt hittük, hogy elírás van benne. 
 
Hajdu Gábor: Itt látható, hogy milyen széles körű, sokrétű hatósági feladatokat kell ellátniuk a 
munkatársaknak. 
 
Kozma Lászlóné: A beszámoló röviden, tömören ismerteti az ellátott, elvégzett feladatokat. 
Lehetett volna részletesebb is, korábban volt, hogy nagyon részletes beszámolót kaptunk, ami 
már kicsit túlzás is volt. Ez a beszámoló kielégítő számomra. Persze sokkal többrétegű 
feladatokat látnak el az ügyintézők. Elfogadásra javaslom a beszámolót. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

13/2009. (II.11) számú Határozat 
 

Tárgy: Polgármesteri Hivatal 2008. évi munkájának áttekintése 
 
 Képviselő-testület a Polgármesteri Hivatal 2008. évi munkájának áttekintéséről szóló  

beszámolót elfogadta. 
 

 
4. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Rendelet módosítás 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A szociális rendelet módosítása kiadásra került. A lakásfenntartási 
támogatás szabályozása nem volt megfelelő véleményem szerint, egyetlen mondatot 
tartalmazott róla a rendelet. Egy ügyfél konkrét ügye kapcsán előkerült egy ilyen határozat. A 
rendelet nem tartalmazott szabályozást erre vonatkozóan, amelyet nagyon nem helyesnek 
tartok. Azonnal beszéltem polgármester úrral is, hogy ezt a dolgot helyre kell tenni, sürgősen. 
Ismertette a szociális rendelet lakásfenntartási támogatásra vonatkozó módosítását, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Tóthné Mustos Beatrix: Előfordult, hogy a kommunális adótartozás is a lakásfenntartásiból 
lett levonva, ami nem lenne baj, ha az ügyfél hozzájárul, és megvan a megfelelő jogszabályi 
háttér, szabályozás.  
 
Révay István: Ezt már korábban is tudtuk, hogy jogszabály ellenes. 
 
Hajdu Gábor: Korábban a rendeletben egy mondat volt a lakásfenntartási támogatásra 
vonatkozóan, úgy alkalmaztuk, most már megvan a jogszabályi háttér is megfelelően. 
 
Vass András: Azt, hogy pl. a lakásfenntartási támogatatás ne bizottsági hatáskör legyen, 
bizottságunk, már tavaly javasolta.  
 
Elekes Péter: Az ellenőrzés feladata kié? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A szociális ügyintéző nézi meg, hogy mindent benyújtottak-e, itt van 
benne a rendelet módosításban, hogy mivel kell igazolni a jogosultságot. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 
ellen szavazattal megalkotta a 3/2009. (II.11.) rendeletét a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásáról, valamint a gyermekek védelméről szóló 8/2007.(VI.19.) rendeletének 
módosításáról 
 

Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 
3/2009.(II.11.)  rendelete 

a szociális igazgatásról és szociális ellátásáról, valamint a gyermekek védelméről szóló 
8/2007.(VI.19.) rendeletének módosításáról 

 
1.§. 

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásról, valamint a gyermekek védelméről szóló 8/2007.(VI.19.) rendeletét (továbbiakban 
R) az alábbiak szerint módosítja. 
 

2.§. 
 

A R 7.§-ának helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
Lakásfenntartási támogatás: 
 
(1) Az önkormányzat lakásfenntartási támogatást nyújt a többször módosított 1993. évi III. tv. 
      (továbbiakban tv.) 38.§. (1) bekezdés a.) pontja alapján a szociálisan rászoruló családok- 
      nak. 
 
(2) Az önkormányzat a lakásfenntartási támogatást természetbeni ellátásként nyújtja annak a 
     szociálisan rászoruló jogosultnak, családnak, aki 

a.) a tv. 38.§. (2-4) bekezdésében szereplő feltételeknek megfelel, 
b.) a tv. 38.§. (6-7) bekezdésében szereplő feltételeknek megfelel, 
c.) a tv. 38.§. (8) bekezdésében foglalt időtartamra, 
d.) a támogatás összegét természetbeni ellátásként nyújtja 

- víz- és csatornadíj támogatás címén, vagy 
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- áramdíj címén, vagy 
- közkifolyó vízdíja címén, vagy 
- gázdíj címén, vagy 
- szilárd tüzelő formájában. 

 
(3) A természetbeni ellátás a jogosult kérelme alapján kerül megállapításra, és azt  
      a.) a közüzemi díjakra (víz-csatornadíj, áramdíj, közkifolyó vízdíja, gázdíj) vonatkozóan a 
           szolgáltató részére történő átutalással havonta kell folyósítani, a szolgáltató az átutalt 
           havi támogatást a jogosult számláján jóváírja, 
      b.) a szilárd tüzelő formájában a tüzelőanyag megrendelésével, és a jogosult lakcímére  
            történő kiszállítással történik. 
 
(4) A lakásfenntartási támogatás iránti kérelmeket folyamatosan lehet benyújtani és évente  
      meg kell újítani. 
 
(5) A kérelemhez csatolandó bizonyítékokat, nyilatkozatokat 
      a.) a támogatás iránti kérelmet e rendelet 3. sz. melléklete szerint 
      b.) a jövedelemnyilatkozatot e rendelet 11. sz. melléklete szerint 
      c.) a lakás nagyságát használatbavételi engedéllyel, vagy helyszíni szemlén készült 
           jegyzőkönyvvel lehet bizonyítani. 
 
(6) A (3) bekezdés a.) pontja alapján megállapított támogatások átutalásáról, valamint a (3) 
      bekezdés b.) pontja alapján megállapított tüzelőanyag TÜZÉP-en történő megrendeléséről 
       a Polgármesteri Hivatal gazdálkodási ügyintézője gondoskodik. 
 

3.§. 
 

A R. 17.§-a helyébe a következő rendelkezés lép: 
 
(1) A Képviselő-testület a Szociális és Kulturális Bizottságára ruházza át az Sztv-ben és a  
      Gyvt-ben megállapított alábbi hatáskörének gyakorlását: 

- dönt az átmeneti segélyről, 
- megállapítja a szociális étkeztetésre való jogosultságot,  
- dönt a rendkívüli gyermekvédelmi támogatásról,  
- hatáskörébe tartozó támogatások esetén intézkedik a jogosulatlanul és rossz- 

hiszeműen igénybe vett ellátás megtérítéséről, 
 
(2) A Képviselő-testület a Polgármesterre ruházza át az Sztv-ben megállapított alábbi hatás- 
      köreinek gyakorlását: 

- dönt a lakásfenntartási támogatásról, 
- dönt a temetési segélyről, 
- dönt a köztemetésről, 
- hatáskörébe tartozó támogatások esetén intézkedik a jogosulatlanul és rossz- 

hiszeműen igénybe vett ellátás megtérítéséről. 
 

4.§. 
 

E rendelet 1.,2.,3.,4.,5.,6.,7.,8.,9.,10.,11. melléklete a R. 1.,2.,3.,4.,5.,6.,7.,8.,9.,10.,11. 
melléklete. 
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5.§. 
 

E rendelet kihirdetése napján lép hatályba, de a folyamatban lévő ügyekre is alkalmazni kell. 
 
 
 
Hajdu Gábor József      Tóthné Mustos Beatrix 
      Polgármester            megbízott jegyző 
 
 
Hajdu Gábor: Jegyző Asszony a szociális törvény változásait kívánja ismertetni néhány 
mondatban. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A 2008. évi CVII. törvényben, azaz a szociális törvényben gyökeres 
változtatások kerültek bevezetésre a segélyezési rendszerben. A szociálisan rászoruló, 
munkaképes korú, vagy egészségkárosodott, és nem foglalkoztatott személy részesülhetett 
rendszeres szociális segélyben. A rendszeres szociális segély folyósításának feltételeként a 
segélyben részesülőnek együtt kellett működnie az önkormányzat által kijelölt szervvel. Ez a 
szerv legtöbb esetben a munkaügyi központ kirendeltsége volt, valamint a családsegítő 
szolgálat. 
2009. január 01-től az Országgyűlés módosította a segélyezési rendszert. Január 01-től a volt 
rendszeres szociális segélyezett fogalma aktív korú segélyezettre változott. 
Az eddigi rendszeres szociális segély helyett kétféle ellátás kerül bevezetésre a szociálisan 
rászorulók részére. Rendszeres szociális segély, vagy rendelkezésre állási támogatás. 
Új rendszeres szociális segélyre jogosult az egészségkárosodott (50%-os munkaképesség 
csökkent, 67%-os munkaképesség csökkent), vagy aki 55. életévét betöltötte, vagy 14 év alatti 
kiskorú gyermeket nevel – feltéve, hogy a családban élő gyermekek valamelyikére tekintettel 
más személy nem részesül a Cst. szerinti gyermekgondozási támogatásban, 
gyermekgondozási díjban, terhességi gyermekágyi segélyben – és a gyermek ellátását 
napközbeni ellátást biztosító intézményben nem tudják biztosítani. A helyi önkormányzattal 
együttműködési megállapodás alapján kell együttműködniük. A segély összegének 
megállapítása nem változik, tehát a család anyagi helyzetétől függ. Az állami támogatás 
ebben az esetben 10-90%-ban finanszírozott. Az állam adja a 90%-ot, az önkormányzat adja a 
10%-ot. 
Az aktív korú segélyezettek mellett van még a közfoglalkoztatottak köre, valamint a 
Rendelkezésre állási támogatásban részesülők, az ún. RÁT-osok. 
Rendelkezésre állási támogatásra jogosult az aki nem jogosult az új szabályok alapján 
megállapított rendszeres szociális segélyre, és önhibáján kívül nem tud közfoglalkoztatásban 
részt venni. 
A munkaügyi központ kirendeltségével kell együttműködnie, ahol nyilvántartásba kell 
vetetnie magát, és együttműködési megállapodást kell kötnie. Az álláskeresési 
megállapodásban foglaltak betartása kötelező, ellenkező esetben az önkormányzat jegyzője az 
ellátás folyósítását megszünteti. A rendelkezésre állási támogatás havi összege az öregségi 
nyugdíj mindenkori legkisebb összege, 2009-ben 28.500,- Ft. 
Az önkormányzat maximum egy évre mindenkit foglalkoztathat. A RÁT-osok esetében ha 
segélyt kap az illető, akkor az önkormányzat 20%-ot köteles finanszírozni a segélyéből, ha 
foglalkoztatva van, akkor csak 5%-ot kell állni, a 95%-ot a Magyar Állam finanszírozza. A 
munkabér és a közterhek támogathatóak, a munkaeszközöket az önkormányzatnak kell 
biztosítani a foglalkoztatáshoz. Azok a segélyezettek, akik 2008. évben magasabb összegű 
rendszeres szociális segélyt kaptak, mint a 28.500,-Ft, azok számára nem lehet kevesebb 
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összeget folyósítani 2009. évben, mint a tavalyi kapott összeg volt. Tehát amennyiben egy 
45.000,-Ft rendszeres szociális segélyezett esetét nézzük, akkor, ha segélyezett lesz továbbra 
is, akkor a 45.000,-Ft 20%-át köteles az önkormányzat fizetni, míg ha foglalkoztatjuk, akkor 
csak a bérének az 5%-át. Én rögtön kiadtam a kolléganőnek, hogy gyűjtse ki, hogy kik azok, 
akiknek magas a segélyük. 5 főről van szó, akiknek 40-50.000,-Ft között van a tavalyi 
segélyének az összege, tehát magas. Felhívták a továbbképzéseken is erre a figyelmünket, 
hogy először ezeknek a személyeknek végezzük el a felülvizsgálatot. Elsősorban, ezeket az 
embereket kell behívni dolgozni. Ha RÁT-ra jogosult valaki, akkor 5 nappal előtte kell 
értesítést kapnia a foglalkoztatásról. Egészségügyi szűrővizsgálat előzi meg a foglalkoztatást. 
Ezt a munkaügyi központ végzi, az ő feladata. Még nagyon gyerekcipőben jár ez az egész 
dolog. Közfoglalkoztatási tervet kell készítenie minden településnek. Ebben az évben április 
15. a terv elkészítésének a határideje, majd 2010-től február 15. lesz a határidő. Még nem 
lehet azt sem tudni, hogy ez hogyan lesz. A kistérségi társulás begyűjtötte az adatokat, 
dolgoznak rajta, hogy társulás keretein belül történjen ez a foglalkoztatás. Aki foglalkoztatja 
az embereket, az igényli a normatívát. Ha a kistérség foglalkoztat, akkor ő igényli a 
normatívát is, az 5%-ot neki kell hozzátenni. Én személy szerint nem tudom, hogy ezt ilyen 
formában, hogy lehet átláthatóvá tenni. A települések nélkül véleményem szerint ez nem fog 
menni. Természetesen ez még a jövőben majd le fog tisztulni. Foglalkoztatni már lehet. Bárki 
kiközvetíthető, attól, hogy a terv még nem készült el. A terv elkészítésének határideje április 
15., amennyiben ez határidőre nem készül el, úgy a MÁK a finanszírozást visszatartja. 
Településünkön 30 főt érint ez a változás, ezzel még el lehet boldogulni. Akár közülük is 
lehet 2-3 vezetőt, segítőt alkalmazni a műszaki ügyintéző mellé. Teljes összefogásra van 
szükség, hogy ez a dolog jól működjön. A települési üzemeltető ügyintéző a feladatokat 
határozza meg, hány fő kell az óvodába, az iskolába, a közterületekre, és milyen feladatokra. 
Az információkról tájékoztatni fogom a Tisztelt Képviselő-testületet. 
 
Tóth Csabáné: Megvalósítható lenne-e ennek keretében a 65 év felettiek előtti fűkaszálás? 
Van-e lehetőség ezekkel a foglalkoztatott emberekkel az ároktisztításra, a fűnyírásra, stb.?  
 
Hajdu Gábor: Az 5% és a 20% nem kevés pénz, amit az önkormányzatnak kell hozzátenni 
ezen emberek juttatásához. Egy meghatározott keretből gazdálkodunk. Egy keret, amely 
tartalmazza ezt és a szociális juttatásokat. Át kell gondolni, hogy foglalkoztatjuk-e, behívjuk-e 
ezt az illetőt. Nem lop-e és dolgozik-e, akar-e munkát végezni. Mi polgármesterek már 
nagyon sokat foglalkoztunk ezzel a témával. A munkáltatói mi vagyunk, tehát minden a 
foglalkoztatásával kapcsolatosan kötelezettséget szigorúan be kell tartanunk, mert ezután 
számítani lehet rá, hogy jönni fognak hozzánk ezt ellenőrizni, ezért pedig büntetni fognak 
minket, méghozzá keményen. Rá fognak kapni az önkormányzatokra. A védőruhát, 
munkaruhát be kell szerezni. Ez egy főre mintegy 100.000,-Ft-os tétel. Nagyon kemény 
dolgok ezek. Inkább több főt kell beletenni a tervbe, mert abból nincs olyan nagy baj, ha nincs 
annyi, mint ha kevesebbet írunk, de időközben több lenne, akkor nem kapunk finanszírozást. 
Próbálunk ezzel a foglalkoztatással a társulás keretein belül gondolkodni, de nagyon nehéz, a 
29 településből van olyan aki egyáltalán nincs ebbe benne. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A tervet lehet módosítani. 
 
Hajdu Gábor: Nagyon megfontolandó, amit Papp Anna polgármester Asszony mondott, 
mégpedig az, hogy ez nekünk nem feladatunk, meg lehet nézni az önkormányzati törvényt. 
Gondoljunk bele például, egy olyan kistelepülés helyzetébe, ahol 150 ilyen segélyezett ember 
van. A mi kistérségünkbe 4000 főről van szó. Ez nem egyszerű feladat, sőt nagyon összetett, 
bonyolult. Ezután szigorúan szondázni fogunk, fel kell vállalni. Lehetőség lesz felsőfokú, 
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középfokú és alsó fokú végzettségűek foglalkoztatására is. Persze most még javában folynak 
a találgatások. 
 
Elekes Péter: A foglalkoztatásokat helyben is meg lehet oldani. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Úgy célszerű. A kistérségnél előfordulhat, hogy nem csak a mi 
településünkre közvetíthet ki embert. Civil munkáltató, non-profit szervezet is lehet a 
munkáltató, pl. hozzá is lehet közvetíteni. Ha köt velünk megállapodást, hogy kell neki pl. két 
ember, ebben az esetben ő vállalja a terheket. Nagyon gyerekcipőben jár még ez az egész, 
elképzeltek valamit, de nem tudják, hogy hogyan lesz a gyakorlatban. Lehet részben önálló, 
részben kistérségi is. 
 
Révay István: Benedek Mihály polgármester Úr az mondta, hogy van neki elég ember akit 
foglalkoztathat, nem kell neki más településé. 
 
Naszádi Ferenc: Mekkora bért kapnak ezek a foglalkoztatottak. Ha nem fogadja el a munkát, 
akkor mi van? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Minimálbért kapnak. Ha nem akar dolgozni, akkor kész, nem kap 
semmilyen pénzt. Határozott időre kell alkalmazni őket, 4,5 hónapra, azaz 90 munkanapra. Ha 
bármilyen probléma adódik, a segély azonnali megvonásával jár. Ha nem vállalja a munkát 
azonnali segély megvonással jár.  
Aki az irányítással fog foglalkozni, nagyon fel kell készíteni. Ez a munka világában ma így 
van. Ezeknek a pénzeknek, ami nem kevés, ára van. Lehetőséget ad a törvény, hogy előleget 
kérhet a segélyezett. A havi bérének a fele lehet, vagy kevesebb, amit előlegként kérhet, és 6 
hónap alatt kell visszafizetni. Ez a jegyző hatásköre. 
 
Révay István: Akkor ez azt jelenti, hogy 6 hónapig benne van a pénzed? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A továbbképzésen, amin erről volt szó, jelen volt kis település 
polgármestere is és neki is azt volt a kérdése, hogy az önkormányzat hitelt vegyen fel ezért? A 
visszaigénylésnél lehet szerepeltetni, de az is egy hónapot jelent. 
 
Virág Imréné: Aki bért kap, az is kérheti? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A segélynél lehet előleget kérni, a bérnél nem.  
 
Elekes Péter: Nem tudom, hogy ezeket a törvényeket kik, és hogy alkotják? 
 
Naszádi Ferenc: Mi van, ha letelik a 4,5 hónap? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Foglalkoztatni lehet tovább, vagy segélyezett lesz az illető. 
 
Naszádi Ferenc: A vezető beosztású foglalkoztatottnak több a bére? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ha szükség van ilyenre, igen lehet több. Kaphat többet, mi is 
tehetünk hozzá a finanszírozáson felül. Az amit hozzáteszünk, viszont minket terhel. 
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Ezután bemutatásra került Lenkey László a 2009. 02. 04-től felvételre került 
településüzemeltetési ügyintéző.  
 
Elekes Péter: Kő keményen, szigorúan kell hozzáállni a dolgokhoz. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Lacinak közgazdász végzettsége van, volt már több munkahelye is. 6 
hónap próbaidőre került felvételre. Német, angol nyelvpótlékot kap, azt törvény írja elő, hogy 
kötelezően adni kell. 
 
Virág Imréné: Egy kis gyakorlattal rendelkezik ilyen téren? 
 
Lenkey László: Igen, van gyakorlatom. 
 
Hajdu Gábor: Azért azt tudni kell, hogy mintegy 60%-ban irodai munkája van, és lesz a 
Lacinak. Gábor még március hónapban is 4 órában tanítja be. 
 
Virág Imréné: Sok sikert kívánok a munkájához. 
 
Elekes Péter: Ha 60%-ban irodai munkája van, akkor hogy látja el a közfoglalkoztatottakkal 
kapcsolatos teendőket? Mindenki előtt ismeretes, hogy láblógatás van bőven a 
közmunkásoknál. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Irányítókkal látja el. 
Ujváry Ferenc: Putnokon, az előző munkahelyén nagyon meg voltak elégedve a Lacival, 
nagyon jó visszajelzéseket kaptam róla. 
 
Hajdu Gábor: Református presbiter az apukája. 
 
Virág Imréné: Ez egy nagyon jó pont. Bánrévén persze már megy a faluban, hogy egy 
bánrévei nem akadt-e volna? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Nagy felelősség volt dönteni, és nagyon nehéz feladat is volt. Amikor 
benyújtotta a pályázatát, már az első elbeszélgetés alkalmával is nagyon jó benyomást tett. 
Nagyon agilis, rátermett fiatalember. Sok pályázó volt, többeket meghallgattunk. A végső 
körbe 4 fő került újra behívásra. Ezután eltelt még három nap, amire meg tudtuk hozni a 
döntést, ami nem volt könnyű.  
 
 
b./ Óvoda pályázat 
 
Hajdu Gábor: Kaptunk Bajnai Gordon Úrtól egy levelet az óvoda pályázatunkkal 
kapcsolatosan. 
 
Elekes Péter: Rosszul kezdődik. 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a tájékoztatást, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
A pályázatunkat a VÁTI már a következő fordulóban is befogadta. Annak idején, már 
beszéltünk erről, az ajánlatok is megérkeztek a tavalyi évben, csak döntést nem hoztunk 
akkor, mert azt mondtuk, hogy amíg nem nyer a pályázat addig felesleges lenne. 
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A pályázatunk szerencsére nyert, így az ajánlatok közül a már korábban ismertetett SLG 
Consulting Miskolc ajánlatát javaslom elfogadásra a közbeszerzési eljárás lefolytatásával 
kapcsolatosan. 
Ismertette az ajánlatokat, melyek a jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
Már korábban döntöttünk, hogy a legkedvezőbb SLG Consulting ajánlatát fogadjuk el, 
amennyiben az óvoda pályázatunk nyertes lesz. 
Azért szükséges ez a döntés most, mert a megbízási szerződés meg kell kötnünk velük, hogy 
az előzőekben ismertetett levél szerint a közbeszerzési eljárás azonnal megindításra tudjon 
kerülni.  
Látható, hogy a Kormány is gyorsít a pályázatok kapcsán is. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

14/2009. (II.11.) számú Határozat 
 

Tárgy: Óvoda pályázat 
 
Képviselő-testület a bánrévei napköziotthonos óvoda felújítására vonatkozóan  
a közbeszerzési eljárás lefolytatására az SLG Consulting Tanácsadó és  
Szolgáltató Kft-t (3519 Miskolc, Enyedi György u. 12. szám) bízza meg. 
Képviselő-testület a projekt közbeszerzési dokumentációjának elkészítésére és  
a közbeszerzési eljárás lefolytatására 2.000.000,-Ft + ÁFA-t, a projekt  
megvalósításához szükséges teljes körű menedzsment és pénzügyi tanácsadói  
feladatok elvégzésére 4.167.000,-Ft + ÁFA-t, a projekt tájékoztatási  
követelményeinek biztosítására 583.000,-Ft + ÁFA-t a költségvetés terhére  
biztosít.  
A megbízási szerződés megköthető, mellyel megbízza a polgármestert. 
 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
 
 
 
c./ Móra Ferenc Tagiskola kérelme 
 
Hajdu Gábor: A serényfalvai Móra Ferenc tagiskola egy kérelemmel fordult hozzánk, hogy a 
havi ellátmányának összege kerüljön megemelésre. 
Ismertette a kérelmet, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Ujváry Ferenc: A bizottság tárgyalta a kérelmet. Ismertette a bizottság javaslatát, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

15/2009. (II.11.) számú Határozat 
 

Tárgy: Móra Ferenc Tagiskola kérelme 
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  Képviselő-testület a Tompa Mihály Általános Iskola Móra Ferenc Tagiskolája  

Serényfalva, Kossuth út 74. szám részére, kérelmére a havi ellátmány összegét  
30.000,-Ft-ról 50.000,-Ft-ra megemeli. 
 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
Határidő: 2009. március 01. 

 
 
d./ Opel Vivaro gépkocsi ügye 
 
Hajdu Gábor: A Lenkey László alkalmazásával kapcsolatosan, ahhoz, hogy teljes mértékben 
át tudja venni a Szimel Gábor feladatait, szükséges lenne meghozni azt a döntést, hogy 
engedélyezze neki a Képviselő-testület, hogy a hivatali autót vezethesse. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

16/2009. (II.11.) számú Határozat 
 

Tárgy: Opel Vivaro gépkocsi ügye 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy az Opel Vivaro gépkocsi vezetésére  
Lenkey László megbízást kapjon. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol támogatási kérelemről és lakás kérelemről 
döntött. 
 
Ezután a Képviselő-testület ismét nyílt üléssel folytatta munkáját. 
 
 
 
e./ Óvoda pályázathoz önerő biztosítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az óvoda pályázathoz szükséges újabb anyagok 
benyújtása. Egy olyan döntést kellene meghoznunk, hogy a pályázathoz szükséges önerőt 
Képviselő-testület biztosítja. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

20/2009. (II.11.) számú Határozat 
 

Tárgy: Óvoda pályázathoz önerő biztosítása 
 

Képviselő-testület a „XXI. századi óvoda kialakítása Bánrévén” tárgyú  
projekthez 14.864.000,-Ft, azaz Tizennégymillió-
nyolcszázhatvannégyezer forint önerőt biztosít. 
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Elekes Péter: A Kossuth Lajos utcai járda páratlan oldalának felújítása ügyében lenne 
kérdésem. A falugyűlésen is felmerültek problémák a minőséggel kapcsolatosan, milyen 
lépések történtek ebben a dologban? 
 
Hajdu Gábor: Mozognak a lapok, mert a sok csapadék, az eső bemosta a homokot. Jönni 
fognak garanciába, amint az idő engedi. Újra fogják homokolni, át fogják nézni. Rendezve 
lesz ez a dolog. 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel. Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                   mb. jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 
 

     Révay István                                                     Bán János 
    alpolgármester              képviselő 
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